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Protokół z XXIX sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 24 maja 2021 roku 

w trybie zdalnym, w godzinach 18.06 – 19.50 
 

W związku z tym, że sesja odbywała się w trybie zdalnym, przed rozpoczęciem obrad została 
sprawdzona lista obecności. Listę odczytał Krzysztof Kot – Członek Zarządu. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum pozwalające 
na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nagrania z sesji publikowane są na stronie 
internetowej Dzielnicy. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek poinformował, że wpłynęły wnioski o włączenie 
projektów uchwał do porządku obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i 5 
Statutu i poddał je pod głosowanie: 
‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2021 (druk nr 274).  
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - nieobecna 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – wstrzymuje się 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
3, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2022 (druk 
nr 275). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - nieobecna 
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Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek - za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za  
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
4, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

‒ wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części 
powierzchni dachu w Szkole Podstawowej nr 55 w Krakowie (druk nr 276). 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - nieobecna 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka - za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko - nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski - nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr - za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” - wniosek został 
przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 
5, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2021 (druk nr 274). 

4) Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2022 (druk nr 275). 
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5) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu w Szkole 
Podstawowej nr 55 w Krakowie (druk nr 276). 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 

ul. Albańskiej/ul. Czarnogórskiej w Krakowie (druk nr 269), 
b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Wincentego 

Witosa oraz ul. Gołaśka w Krakowie (druk nr 270), 
c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 

ul. Macedońskiej w Krakowie (druk nr 271), 
d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Kordiana 

w Krakowie (druk nr 272). 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności: 

a) projekt uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego oraz wyznaczenia strefy 
ograniczonej prędkości na ulicy Bochenka w Krakowie (druk nr 273). 

8) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi. 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 
Mieszkaniowymi. 

10) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
16) Oświadczenia i komunikaty. 
17) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2021 (druk nr 274) przedstawił 
Przewodniczący Rady, a następnie zgłosił poprawkę. W dyskusji udział wzięli Radni: Marek 
Kubla, Marcin Burek oraz pracownik biura. Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad 
zgłoszoną poprawką: 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
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Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” – poprawka została 
przyjęta. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały: 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXIX/261/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 2021 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych 
do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2022 (druk nr 275) – projekt 
Zarządu przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXIX/262/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 2021 roku. 
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Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. umowy najmu części powierzchni dachu w 
Szkole Podstawowej nr 55 w Krakowie (druk nr 276) – projekt Zarządu przedstawił 
Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXIX/263/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 2021 roku. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zdecydowała 
o wystosowaniu pism do ZDMK w tym w spr. pobocza na ul. Szkolnej czy uszkodzonej kostki 
na ul. Filipowicza oraz zapoznała się z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. remontu 
ul. Kotsisa i progów zwalniających na ul. Obronnej. 
Radna Zofia Filipowicz zapytała o ograniczenie prędkości na ul. Zabawa. Odpowiedzi udzieliła 
Radna Urszula Żuradzka. 
Radny Marek Kubla zwrócił uwagę na nowe przepisy dotyczące poruszania się hulajnogami. 
Głos w tej sprawie zabrała Radna Zofia Filipowicz. 
Radny Maciej Wojtczak powrócił do kwestii progów zwalniających na ul. Obronnej. Głos w tej 
sprawie zabrali Radni Urszula Żuradzka, Kazimierz Bożek oraz pracownik biura. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy 
ul. Albańskiej/ul. Czarnogórskiej w Krakowie (druk nr 269) przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji. Nikt nie wziął udziału w dyskusji. Przewodniczący Rady poinformował 
o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad 
projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
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Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/264/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 
2021 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Wincentego 
Witosa oraz ul. Gołaśka w Krakowie (druk nr 270) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 
W dyskusji głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Urszula Żuradzka, Marek Kubla, 
Krzysztof Kot, Maciej Wojtczak. Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii 
Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek – nie głosował 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/265/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 
2021 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Macedońskiej 
w Krakowie (druk nr 271) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Nikt nie wziął udziału w 
dyskusji. Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek - za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
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Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 17 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/266/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 
2021 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Kordiana 
w Krakowie (druk nr 272) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. W dyskusji głos zabrali 
Radni: Marek Kubla, Krzysztof Kot. Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej 
opinii Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem 
uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek – nie głosował 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – za 
Miłosz Mleczek – nie głosował 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” - Rada podjęła 
Uchwałę Nr XXIX/267/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 
2021 roku. 

 
Radna Zofia Filipowicz poruszyła temat znaku na ul. Zabawa. Przewodnicząca Komisji 
udzieliła odpowiedzi. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. m.in. dofinansowania jednostek mundurowych 
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w 2022 roku, połączenia ulicy Beskidzkiej z ulicą Przykopy, miejsc postojowych w rejonie ulic 
Szpakowa, Bochenka, Sporna, Podedworze czy mpzp „Piaski Wielkie”.  
Radny Marek Kubla zwrócił uwagę na problemy z parkowaniem w rejonie Szpitala Św. Rafała. 
Głos w tej sprawie zabrał Radny Maciej Wojtczak. 

a) projekt uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego oraz wyznaczenia strefy 
ograniczonej prędkości na ulicy Bochenka w Krakowie (druk nr 273) przedstawił 
Przewodniczący Komisji. Nikt nie wziął udziału w dyskusji. Przewodniczący Rady 
poinformował o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania 
imiennego nad projektem uchwały. 
Marcin Bałaga – za 
Janusz Banaś - nieobecny 
Kazimierz Bożek - za 
Marcin Burek – za 
Zofia Filipowicz - za 
Krystyna Gawrysiak - za 
Dominik Homa - za 
Dawid Klempka – za 
Krzysztof Kot - za 
Marek Kubla – wstrzymuje się 
Miłosz Mleczek – za 
Mariusz Mleczko – nieobecny 
Anna Moskalewicz-Dudek - za 
Urszula Mroczek-Gula – nieobecna 
Magdalena Soja – za 
Krzysztof Stanek - za 
Krzysztof Sułowski – nieobecny 
Maciej Wojtczak - za 
Adam Zabdyr – za 
Tadeusz Zgud - za 
Urszula Żuradzka - za 
Wynik głosowania: 16 - „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” - Rada podjęła Uchwałę 
Nr XXIX/268/2021 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 24 maja 2021 roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek Kubla. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją dot. m.in. realizacji i 
promocji Budżetu Obywatelskiego.  
Przewodniczący Komisji przekazał informacje o zgłoszonych projektach i zwrócił uwagę, że 
środki w kolejnych edycjach będą zależały od ilości osób głosujących w danej dzielnicy. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi. W związku z brakiem przewodniczącego Komisji Rada 
przeszła do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Miłosz Mleczek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją i 
przygotowała propozycje zadań na 2022 rok. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dawid Klempka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją, zaproponowała sposób rozdysponowania niewykorzystanych 
środków z konkursu ofert oraz przygotowała propozycje zadań na 2022 rok.  
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Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. wycinki drzew, rewitalizacji stawów po byłej cegielni 
i działek przy ul. Wspólnej oraz przygotowała propozycje zadań na 2022 rok. 
Radny Krzysztof Kot zachęcił Radnych do uczestniczenia w komisjach dotyczących wycinki 
drzew.  
Radny Marek Kubla zwrócił uwagę na niewykoszone trawy szczególnie przy skrzyżowaniach. 
Głos w tej sprawie zabrała Przewodnicząca Komisji. 
Radna Urszula Żuradzka poruszyła kwestię sprzątania śmieci z terenów po byłej cegielni. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Soja. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją, ustaliła kryteria naboru na wyjazd dla osób niepełnosprawnych 
oraz przygotowała propozycje zadań na 2022 rok. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. Przewodnicząca Komisji Anna 
Moskalewicz-Dudek poinformowała, że posiedzenie Komisji jeszcze się nie odbyło. 
 
Ad. 16. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

− Przewodniczący Rady poprosił, aby Radni rozprowadzili gazetę dzielnicową. Radny 
Maciej Wojtczak zwrócił uwagę na problem z dostaniem się do niektórych bloków. 

− Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię ograniczenia tonażu i prędkości na ul. Zabawa. 
Głos w tej sprawie zabrali Radni: Krzysztof Kot, Urszula Żuradzka, Kazimierz Bożek. 

− Przewodniczący Rady zapytał o słupki drogowe przy ul. Zabawa. Odpowiedzi udzieliła 
Radna Zofia Filipowicz. 

− Radny Marek Kubla zwrócił uwagę, że trwa głosowanie w ramach Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Małopolskiego. 

− Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 9 czerwca 2021 r.  godz. 18:30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 9 czerwca 2021 r. godz. 17.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 15 czerwca 2021 r. godz. 16.00 
Komisja Sportu i Rekreacji 15 czerwca 2021 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 22 czerwca 2021 r. godz. 17.30 
Komisja Rewizyjna 22 czerwca 2021 r. godz. 18.00 
Komisja Edukacji  8 czerwca 2021 r. godz. 15:30 
Komisja Mieszkaniowa 22 czerwca 2021 r. godz. 16.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  9 czerwca 2021 r. godz. 17.00 
 

Ad. 17. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19:50 zamknął obrady XXIX sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
 


